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VSE PRAVICE SO ENAKOVREDNE

DROG,

(Mef) Zanimivo je, da se julij bistveno razlikuje od 
junija in avgusta. Junij je namreč še vedno šolski in 
delovni mesec in je prireditev bolj za vzorec, avgust pa 
je čas, ko gredo tudi organizatorji na dopust in se 
število prireditev bistveno zmanjša. Julij pa je v 
Slovenski Istri res preobremenjen mesec. Letos gosti 
vsaj deset različnih festivalov, od gledališkega do 
popevkarskega, od klasične do etno glasbe in od rock 
fešt do rave party-jev. Prireditve se dogajajo takorekoč 
povsod, od ulic in trgov do stadionov, na plažah in celo 
na podeželju. Skratka, vsakdo lahko najde nekaj zase, 
od tistih zahtevnejših gledalcev ali poslušalcev do onih, 
ki običajno ne obiskujejo podobnih prireditev. In če v 
tem mesecu niste našli prav nič takšnega, kar bi vas 
pritegnilo na odhod od doma, potem je zelo mogoče, da 
je z vami kaj narobe. Če imate manj kot dvajset let, 
potem se vam v življenju ne obeta nič dobrega, saj je 

radovednost eno od gibal v 
razvoju vsakega človeka. 
Če jih imate manj kot 
petdeset in nimate 
nobenega objektivnega 
razloga zakaj ne hodite ven,
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potem obstaja velika verjetnost, da se boste postarali 
hitreje kot bi sami želeli. Dokazano je namreč, da 
življenje pred televizorjem pospešuje staranje, medtem 
ko ga aktivno življenje na prostem podaljšuje. Če pa ste 
že v takoimenovanem tretjem življenskem obdobju in 
vam preprosto ni več do odhoda na različne prireditve to 
vašo odločitev spoštujem, čeprav strokovnjaki pravijo, 
daje aktivno življenje bistveno več vredno kot najboljše 
tablete proti depresiji.
Seveda pa se je treba zavedati, da kljub vsemu živijo 
med nami ljudje, ki jih življenje izven njihove družine 
ali stanovanja niti najmanj ne zanima. To njihovo izbiro 
je seveda treba spoštovati in organizatorji prireditev so 
dolžni ravnati tako, da njihovega sveta ne spremenijo v 
pekel. Takšen korekten odnos pa seveda terja tudi 
podobno ravnanje "prizadetih". Pravica do miru je 
namreč povsem enaka pravici do glasnosti. Izolani smo 
glede tega iz leta v leto bolj demokratični in 
razumevajoči drug do drugega in upati je, da 
organizatorji prireditev, ki prihajajo k nam iz drugih 
krajev, tega razumevanja ne bodo zlorabili in 
onemogočili sožitja, ki smo ga gradili skoraj desetletje.

OBALA V MALEM

| nepremičnine
it immobili

Šifra lzola-05/6401110
www.sifra-nepremicnine-sp.si

LEPO JE ALI NI
Lepo je, ko se sonce pretipa skozi strehe, 

lepo je, ko pozdravi narišejo nasmehe, 
lepo je, kadar jugo natrosi vonj po soli, 

lepo je, ko otroci zdivjajo naokoli.
Lepo je, ko gre mimo tako-le mlad obraz 

in ti korak obstane in se ustavi čas.
Lepo je, ker obstaja nekdo, da zanj živi 

in ni lepo ko veš, da to sploh nisi ti.

www.slo-istra.com
izolske spletne strani

Izdelki
za zdravo življenje
Tomažičeva 10, Izola

(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 
Urnik: 8-12,15-18, sobota: 8-12 

Tel.: 640 - 40 - 64



PTT's \OT DEAD
V tej rubriki objavljamo pisma z odgovori, mnenji in razmišljanji bralcev tega 
časopisa pa tudi tistih, ki so v časopisu slučajno omenjeni in se jim zdi vredno 
ali potrebno odgovarjati natukaj izrečena in zapisana mnenja drugih. Seveda 
v uredništvu pazimo, da objavljamo le tista pisma, ki so v skladu z zakonom o 
medijih ter niso žaljiva ali bi lahko drugače prizadela kogarkoli. Pri odločanju 
o objavi se uredništvo odloča v skladu z lastno uredniško politiko in v tradiciji 
sodobne demokracije in obveščanja.

Domio ne ve, zakaj naj odstopi
V zadnjem času so se v izolskem tedniku in "na izolskih pločnikih" pojavile 
govorice, ki naj bi pojasnile dogajanje ob sklicu Statutarno - pravne 
komisije. Žal ponovno ugotavljam, da izolski tednik opisuje dogodke, ki se 
sploh niso zgodili. To ni čudno, saj njegovih novinarjev ponavadi ni zraven. 
Njihova pot do informacij (čeprav napačnih) in njihovi informatorji pa naj 
kar ostanejo njihova tajnost.
Sklic zadnje seje statutarno - pravne komisije res ni bil uspešen. Čeprav nas 
je bilo ob sklicani uri dovolj, smo kasneje nekateri člani komisije sejo 
zapustili. Zgodilo pa seje tako:
Potem, ko je g. Marino Domio ugotovil, da je prisotnih dovolj članov, je 
začel s sejo komisije. Pri obravnavi dnevnega reda sem predlagal razširitev s 
točko "volitve in imenovanja", a je ni želel uvrstiti na dnevni red. Vztrajal 
sem, saj sem želel predlagati imenovanje podpredsednika komisije. V tem 
trenutku namreč komisija ne deluje skladno s poslovnikom, saj nima 
podpredsednika. Potem, ko nas je zapustila kolegica, ki jo je nadomestil nov 
član komisije, g. Kosmina, bi morali imenovati novega podpredsednika. 
Predlagati sem želel Kosmino.
Domio se je zaradi meni neznanih razlogov očitno ustrašil. Prepričan je bil, 
da želim predlagati njegovo zamenjavo. Kot kaže prav zato ni pristal na 
razširitev dnevnega reda. Še več, rekel mi je, naj kar razpravljam. Sejo je 
vodil naprej. K sreči me je narava obdarila z močnim glasom, zato me je 
slišal in vmes še odgovarjal...
Vprašal sem ga, zakaj noče "dati na glasovanje" mojega predloga o razširitvi 
dnevnega reda. Rekel mi je, naj to predlagam Občinskemu svetu. Povedal 
sem mu, da to ni v pristojnosti Občinskega sveta (mimogrede, to bi 
predsednik statutarno - pravne komisije moral vedeti celo ob treh ponoči) in 
zahteval, da mi pove razlog, zaradi katerega ne da razširitve na glasovanje. 
Dobil sem odgovor, ki gotovo ne pristoji predsedniku statutarno - pravne 
komisije. Rekel mi je, da glasovanja ne bo, ker "moj predlog njemu ni všeč" 
in nadaljeval s sejo.
Taki provokaciji je lahko sledil le odhod nekaterih članov, zaradi česar je bila 
potem komisija nesklepčna. S takim obnašanjem in glede na:
- večkratno nesklepčnost sklicanih komisij,
- neprimerno obnašanje predsednika,
-očitno nepoznavanje poslovnika (ali pa sprenevedanje)
-dejstvo, da komisija (zdaj že sumljivo) zavlačuje z obravnavo 
nezdružljivosti funkcije svetnika, direktorja javnega podjetja in 
predsednika komisije, je Domio sam sprožil razloge, zaradi katerih zdaj 
poleg imenovanja podpredsednika, predlagamo Občinskemu svetu še 
razrešitev gospoda Marina Domia s članstva statutarno - pravne komisije. 
Nadomestnega člana naj imenuje Občinski svet.

Klub svetnikov ZZP Izola, 
zanj vodja kluba Aleksander Krebelj

PISMO, KI GA NISMO PREJELI
Pred izidom Mandrača so nas kolegi iz nekaterih drugih novinarskih hiš 
povprašali o dopisu, ki ga je na njihove naslove poslal občinski svetnik 
Aleksander Krebelj v imenu svetniške skupine ZZP, v njem pa pojasnjuje 
dogajanje na seji Statutarno pravne komisije izolskega Občinskega sveta.
Ker o sami vsebini niso bili posebej seznanjeni, saj bil edini zapis v zvezi s 
temi dogodki objavljen v prejšnjem Mandraču, jih je seveda zanimalo, kaj je 
bil povod za to pisanje in od kod takšna nestrpnost v odnosu do našega 
časopisa. Prosili smo jih za kopijo pisma, ki ga vse do srede ob 16.00 nismo 
prejeli, čeprav bi si ga gotovo zaslužili, saj govori tudi o našem delu, zakaj se 
je avtor tako odločil pa nam ni povsem jasno. Doslej smo namreč dosledno 
objavljali vsako njegovo ali strankarsko javno sporočilo, skušali smo 
ohranjati kritično distanco do nesporazumov na relaciji županja - svetnik, ki 
smo jim bili priče na sejah občinskega sveta, nismo na veliki zvon obešali 
prodaje Radia Morje, katerega direktorje bil g. Krebelj in za katerega so pred 
leti Izolani zbirali podpise, zdaj pa je bil predmet čisto navadne prodaje, prav 
tako nismo izkoriščali nekaterih drugačnih informacij v zvezi s 
takoimenovano opravičeno odsotnostjo s sej občinskega sveta.
Ker vzroka za takšno nestrpnost ne poznamo smo novinarske kolege zaprosili 
za kopijo pisma, ki ga objavljamo, ne zato, da bi se mi kakorkoli branili, 
ampak zato, da bodo tudi Izolani slišali drugo plat medalje nekega dogodka, 
ki seje pripetil na prekinjeni seji Statutarno pravne komisije Občine Izola, ki 
jo vodi Marino Domio. Morda bomo na ta način vsi skupaj le prišli malo 
bližje resnici, če nam je res do nje. (uredništvo)

BREZ ELEKTRIKE NAM ŽIVETI NI
Šele ko je v sredo zjutraj za slabo uro zmanjkalo elektrike v delu starega 
mesta smo se zavedli, da smo prav neverjetno odvisni od tega vira energije. 
V mestu je življenje skoraj zastalo, ustavile so se blagajne v trgovinah, 
nikjer ni bilo moč naročiti kapučina ali hladnega piva, obstale so klima 
naprave, vsi pa smo se spraševali, kdaj bo tega mrka konec. Delavci Elektro 
Primorske enote I so v Ljubljanski ulici hiteli s popravilom v trafo postaji in 
čeprav so napovedali odklop do desetih je luč posijala že ob deveti uri in 
življenje seje spet vrnilo v normalne tirnice.

KS JAGODJE POSREDNIK V SPORU ?
V torek, ló.julija so se sestali člani sveta Krajevne skupnosti Jagodje 
Dobrava, ki so med drugim spregovorili tudi stanju na plaži pod 
Belvederjem. Pritožbe krajanov glede zapore na cesti, ki vodi z vrha 
Belvederja proti plaži, so botrovale odločitvi članov sveta, da županji 
predlagajo, naj se "rampa" odstrani. Predvsem pa si bodo 
prizadevali, da bi vendarle prišlo do dogovora med vsemi, ki so za 
ureditev tega območja pristojni ali imajo tukaj določen interes.
"Če ne gre drugače, smo pripravljeni pripraviti srečanje med vpletenimi 
stranmi, to je predstavniki občine in lastnikom spornega objekta, da bi 
vendarle našli nek skupen jezik, predvsem pa poskrbeli, da se prostor pod 
Belvederjem vendarle uredi, saj današnje stanje nikomur ni v ponos," je 
dejal predsednik sveta KS Maks Filipčič.
Poleg problema plaže pod Belvederjem pa so obravnavali še nekatere 
prijetnejše zadeve. Sklenili so, da bodo finančno pomagali tamkajšnjim 
radioamaterjem, ki so lani praznovali lO.obletnico delovanja. (K.B.)

OBVESTILO KRAJANOM KS JAGODJE - DOBRAVA
Pisarna krajevne skupnosti bo v mesecu juliju odprta 

vsak delovni dan od 8. do 12. ure.

FUTURISTIČNI PARK PRED MARINO
Urejanje prostora je priljubljena tema v kateri smo vsi strokovnjaki, v tem 
primeru pa ne hitimo z occeno, čeprav se na prvi pogled zdi, da tako ograjene 
zelenice ravno ne sodijo v mediteransko mesto, toda izkušnje iz Parka Pietro 
Coppo nas učijo, da velja z ocenami počakati. Največji izolski park je postal 
pravo zbirališče otrok in starejših občanov, park pred hotelom Marina pa bo čisto 
druge vrste. Namesto lubja s katerim so prekrili večino doslej preurejenih zelenic 
bo ta park zasut s peskom v obliki valov, 
prekrivale pa ga bodo sivke I 
najrazličnejših barv. Seveda bo park tudi I 
ustrezno avtomatsko namakan. ;#»-
V naslednjem Mandraču bomo 
pogovor povabili človeka, ki Je 1 | | | bD
odgovoren za te strokovne odločitve.

Študentski servis Consorzio studentesco servizi

ITI IENTEI
zavod za posredovanje del dijakom in študentom

Župančičeva 14/111,6330 Piran-Pirano, tel. 05/671 00 20, fax.: 05/671 00 21

OE IZOLA, Nazorjeva 2 (ZA REŠEVALNO POSTAJO) Izola, tel.: 05/663 40 15

Urnik: 8.00-16.00

VELIKA PONUDBA DEL !
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38. seja občinskega sveta

KANALIZACIJA ZA VOLILNE ENOTE
,— _ —

Danes (četrtek, 18. julija) se bodo na 38. redni seji sestali izolski občinski 
svetniki. Glede na to, da pri vseh obstaja določen interes do obravnave 
posameznih točk dnevnega reda je skoraj gotovo, da bo seja sklepčna, 
hkrati pa je mogoče napovedovati tudi dokaj napeto razpravo.
Prav gotovo se bo ta začela ob tretji točki dnevnega reda, ko bodo glasovali o 
številu volilnih enot v občini. Združena lista zagovarja ohranitev sedanjih 
štirih enot, LDS in ZZP so za tri enote (združena Halietum in Livade), slišati pa 
je bilo tudi predlog svetnikov narodnosti, da bi imeli eno samo volilno enoto. 
Glede na to, da so v vseh strankah preračunavali posledice prve, druge ali tretje 
variante je napovedovanje izida dokaj tvegano.
Ker bodo v nadaljevanju obravnavali dokumente v zvezi z gradnjo kanalizacije 
med Izolo in Koprom, in čistilne naprave, glede katere si stranke še zdaleč niso 
enotne, je prav mogoče, da bodo sklenili kupčijo po kateri bodo eni sprejeli 
predlagane dokumente o kanalizaciji, drugi pa odstopili od svoje zamisli glede 
volilnih enot. Morda se takšno mešetarjenje komu zdi nenavadno, vendar je v 
naši politiki žal to postalo običajna praksa. Sicer pa je gradnja čistilne naprave 
gotovo dolgoročno pomembnejša od tega, kdo bo naslednja 4 leta vodil izolsko 
občino.

IZOLA V FINALU NATEČAJA NATIONS IN BLOOM
V izolskem županstvu so včeraj prejeli dopis predsednika svetovnega 
združenja Nations in bloom s katerim jih obvešča, da je bilo naše mesto v 
konkurenci 400 svetovnih mest, ki sodelujejo v akciji, izbrano za finalno 
predstavitev, ki bo v Stuttgartu od 3. - 8. oktobra.
Kot je povedal Jože Černelič, ki je v sklopu te akcije, skupaj s Ptujskim 
turističnim društvom obiskal Kitajsko, je treba za finalno srečanje pripraviti celo 
vrsto odgovorov in predstavitev po kriterijih, ki jih določajo strokovnjaki in 
sodniki tega združenja. Izola je šele letos postala članica tega združenja, ki 
ocenjuje ne le hortikulturni pač pa celostni videz nekega kraja in Izola je stroge 
sodnike, vsaj v predtekmovanju, očitno 
očarala.
In kaj nam to lahko prinese? Prinese nam 
ime urejenega kraja, kar je danes 
pomembna kategorija pri izbiri turistične 
destinacije, Izola pa je gotovo turistični 
kraj, ki potrebuje prav take goste.

PRIZNANJA NAJLEPSE UREJENIM
V metropoli delijo priznanja za najlepše urejene državljanke in državljane, v 
Izoli pa nadaljujemo z akcijo podeljevanja priznanj za najlepše urejeno hišo, vrt 
ali balkon v Izoli. Posebna strokovna komisija Turističnega društva (Pečan, 
Markočič, France, Bučar) je tudi letos opravila pregled v sodelovanju s tajniki 
krajevnih skupnosti, skupna ugotovitev pa je, daje mesto vse bolj urejeno in lepo 
ter da znamo skrbeti za to, da živimo v res prijetnem kraju. Lpt je povedal 
predsednik TD, Alojz Pečan, so morda katerega od balkonov ali vrtov 
spregledali, vendar je to posledica tega, da so nagrajevali predvsem tiste, ki so 
izstopali v določenem okolju, kar pa seveda ne pomeni, da sosednji balkoni ali 
vrtovi niso bili res urejeni.
Priznanje za najlepšo hišo in vrt sta prejeli družini Zavnik (Korte 146 Izola) 
in Černeka (Na griču 10).
Priznanja za najbolj urejen balkon pa so prejeli: družina Čendak (Pobočna 
3), družini Kineže (Dolina 1) in Višnjevec (Osojna 2), družina Vascoto 
(Kajuhova 7), stanovalci Partizanske ulice 5 in Ema Ukota (Partizanska 5).

Priznanje prijaznim uslužbencem

MED NAGRAJENCI TUDI ELIS GRLICA
Akcija iskanja najboj prijaznega 
uslužbenca, uslužbenke ni zaobšla Izole. Za 
najbolj prijazno uslužbenko UE Izola je 
glasovalo 108 izolskih občanov, ki so si bili 
enotni, da si je takšno priznanje zaslužila 
Elis Grlica, sicer referentka za potne listine 
in tujce v UE Izola.
S simpatično Elis je stekel krajši pogovor že 
dan po priznanju, kiji gaje v Ljubljani izročil 
predsednik vlade Janez Drnovšek. Dobitnica 
priznanja, sicer Izolanka od rojstva, se je na občini (danes Upravni enoti) 
zaposlila 12. 10. 1992, po končani višji šoli in po uspešno opravljenem 
pripravništvu.
Iz te punce bo še nekaj, so bili prepričani starejši kolegi, ki se vsaj v primeru Elis 
niso zmotili. Pripravljenost pomagati, prisluhniti, prijazen odnos do občanov so 
odlike, ki krasijo nagrajenko. Tudi čut za čimhitrejše reševanje zahtev je lastnost, 
kijih pisarniškim delavcem velikokrat primanjkuje.
Razumljiveje, daje bila Elis priznanja vesela, vendar ga ni pričakovala. Je tudi 
edina iz Izolske UE, ki je zbrala takšno število glasov. Zanjo so glasovali 
večinoma tujci (prebivalci bivše skupne države) z začasnim bivanjem v Izoli, 
saj jim je s strokovnim delom, profesionalnostjo in z zagnanostjo še pred 
potekom z zakonom določenega roka znala urediti željene zahteve. In teh ni 
malo. Priznanje najbolj prijazne usležbenke ni prineslo denarne nagrade, saj bi 
po mnenju Elis izničila njeno vsebino.
Tudi na izolski UE načelnik Brane Andrijašič ni skrival zadovoljstva, saj ni 
edini, ki si želi, da bi bilo najbolj prijaznih uslužbencev še več. Tako bi lažje in za 
občane na najboljši način opravljali naloge, za katere jih je zadolžila narava.
Žal je bila sreda nepravi čas za pogovor z nagrajenko, ki si je svojih 15 minut 
časa pred začetkom drugega dela "šihta" vzela tudi za naš časnik. Hvala. In na 
koncu še enkrat hvala vsem, ki ste glasovali zame, je bilo zadnje sporočilo Elis.

Povejmo še, da imajo v 
referatu za potne listine in 
tujce že od začetka leta 
veliko dela. Do danes je 
vlogo za nov potni list 
vložilo 4.200 občanov, rok 
pa se izteče 5. avgusta. V 
izolski UE pričakujejo, da 
bo dokončna številka vlog 
še enkrat višja, saj so 
Izolani lastniki 10 tisoč 
potnih listov.

Vlado Ostrouška

KAM PO ČASOPIS, OHLAJENO PIJAČO 
IN DROBNE RAZVADE

ALEHKA VAS PRIČAKUJE 
V KIOSKU DELO PRODAJA

V DREVOREDU l.MAJA
od ponedeljka do petka od 5.30 -13.30 in od 16.30 - 21.00 ure 

ob sobotah od 7.00 -12.00

Junior d.o.o. - Industrijska cona 9/e - Izola
GROSISTIČNA PRODAJA - ZA PROMOCIJO IN PROSTI ČAS

T-SHIRT (BARVANE) 
POLO (165g) 
TRENIRKE (za odrasle)
BREZROKAVNIKI
Vse cene so brez 20 % DDV.

= 373,00 SIT
= 1.161,00 SIT 
= 2.700,00 SIT 
= 2.450,00 SIT

Informacije:
Tel./Fax.: 05/640 04 98

od 8h- 16h(ob delavnikih)

VSE ARTIKLE LAHKO TISKAMO IN VEZEMO - PO DOGOVORU !



Praznično ob občinskem prazniku

TUDI PRAZNOVATI JE TREBA ZNATI
n
Na ploščadi pred gostinsko šolo je v četrtek, ll.julija, na dan 
občinskega praznika, potekala podelitev občinskih priznanj in 
nagrad. Posrečen izbor glasbenih gostov, tokrat je bil to Rok 
Weber trio, se je ob sproščenem in hkrati uglajenem nastopu 
voditeljice Nataše Benčič, izkazal kot izvrstna poživitev takšne 
prireditve, ki je tokrat izzvenela manj formalno in bolj poletno 
sproščeno, kot smo bili vajeni v preteklih letih.
Slavnostno priložnost je izkoristila tudi Gasilska zveza Slovenije in 
podelila odlikovanja ter priznanja svojim članom, ki so se še posebej 
izkazali ob gašenju požara, ki je decembra lani izbruhnil na ladji

/Tl*''' Atlantic Start, ki je bila na 
popravilu v izolski ladjedelnici. 
Prejeli so jih člani primorskih 
gasilskih organizacij, med 
odlikovanci pa je bil tudi 
Izolan Matjaž Verbič, eden od 
vodij decembrske gasilske 
intervencije.

Nizozemsko slovenski lulturni most v Izoli

HOLLAND SLOVENIA ARTBRIDGE
Letošnja akcija »Poletje v Izoli« letos dobiva mednarodno noto s 
prisotnostjo nizozemskih umetnikov. Poslovni lokal v Smareglijevi ulici 1 
(bivši duty free shop ob hotelu Marina) bo do konca avgusta uporabljala 
Fundacija nizozemsko - slovenskega kulturnega mostu (Holland Slovenija 
Artbridge Fundation). Sem bodo prihajali umetniki iz Nizozemske, ki 
bodo tu delali ter navezovali stike z našimi umetniki ter iskali druge 
možnosti sodelovanja na področju umetnosti.
Ustanovitelja Holland
Slovenija Artbridge Fundation 
sta gospoda Tony ten Hage in 
Robert Choers. Prvi je 
glasbenik in skladatelj, ki že 
dolgo sodeluje s slovenskimi 
umetniki in ustvarja v Sloveniji 
in se je na ta način navezal na 
Slovenijo, Robert Choers pa je 
po poklicu Ulmski delavec, ki je 
diplomiral na fdmski akademiji 
v Londonu, ukvarja pa se dokumentarnim filmom. Prav on je bil pobudnik 
povezave z Izolo; pred dvema letoma je bil v Izoli in je spoznal mesto in 
akcijo poslovnih lokalov za ateljeje Ker mu je bila akcija všeč, je bil v 
svojem kraju Zierihzee (dežela Zeeland) pobudnik podobne akcije in kot 
sam pravi, so tam naredili »Mini Izolo« - najprej so po našem vzoru izdali 
brošuro, v kateri so predstavili vse ateljeje in galerije v njihovem kraju, 
postopoma pa v središču mesta usposabljajo lokale za ateljeje in tako 
akcijo širijo.
Prva gostja iz Nizozemske bo akademska slikarka Anita Doornheim 
Slikarka je diplomirala v Angliji, kjer je ustvarjala predvsem z organskimi 
materiali. Po povratku na Nizozemsko seje začela ukvarjati s slikanjem in 
umetniško fotografijo. Razen slikanja je pripravljena delati tudi z našimi 
otroki, pri tem bo sodelovala z našo umetnico Marlene Zorjan, ki je tudi 
mentorica otroške likovne skupine. Organizatorji so navezali stike tudi z 
Likovno akademijo iz Ljubljane in pričakujemo, da bo pri projektu 
sodeloval tudi profesor Jožef Muhovič, ki proučuje otroške slike z 
umetniškega vidika.
Anita Doornheim bo v Izoli prisotna 14 dni, potem se udeležuje drugega 
projekta v ZDA. Naslednji umetnik z Nizozemske, ki bo prišel v Izolo bo 
kipar Hans van Tilburg. Sicer je Holland Slovenija Artbridge Fundation 
maja že organiziral razstavi dveh slovenskih slikark na Nizozemskem. 
Razstavljali sta slikarki Jana Dolenc in Terezija Bastelj.
Kako trden bo kulturni most med Nizozemsko in Slovenijo oziroma med 
Zierihzee in Izolo še ne vemo, področje, kjer obstaja interes za sodelovanje 
pa je širše od same likovne umetnosti. Razen na področju likovne 
umetnosti vidimo možnosti predvsem na področju glasbe, konkretno na 
pod n jazz" saj se Izola pripravlja na ustanovitev jazz kluba, 
us elj fi. .je Holland Slovenija Artbridge Fundation, Tony ten 
H.- ustvarja prav na področju jazza.

Naj še enkrat naštejemo prejemnike letošnjih občinskih priznanj in 
nagrad. Branko Simonovič, Vojko Maver ter Glasbena šola Izola so 
prejeli občinska priznanja, Lucijan Kozlovič pa je prejel nagrado 
občine Izola. Poleg omenjenih nagrad je bila podeljena še posebna 
nagrada Društvu invalidov Izola, kije letos praznovalo 15 let obstoja. 
Tudi letos je bil podeljen naziv "Ambasador Izole". Tokrat je to postal 
Ottavio Brajko, ki je za konec seveda raztegnil svoj meh ter zapel 
Mario Ciakulono. Trije glasbeni "mački" iz Rok Weber tria so mu 
seveda takoj pritegnili in Brajkovi frajtonarici sta se pridružila še boben 
in kontrabas.
Seveda za konec ni manjkala obvezna zakuska, ki so jo pripravili v 
Restavraciji Riviera, nato pa so si slavljenci in gostje ogledali še nastop 
izolskega 3 Big banda na Manziolijevem trgu. (K.B.)

TUDI BORCI SO PREJELI PRIZNANJA
Na terasi Hotela Riviera je bila v soboto, 13. julija tradicionalna 
proslava Združenja borcev in udeležencev NOB Izola na kateri se 
je tudi tokrat zbralo res veliko število članov in simpatizerjev te 
organizacije.
Zbranim na tej lepi slovesnosti so govorili, županja Breda Pečan, 
predsednik občinske organizacije ZB, Zoran Kosmina, Ennio 
Agostini in predstavnik ANPI-ja iz Milj, podelili pa so tudi priznanja 
za dolgoletno delo v borčevski organizaciji. Prejeli so jih: Leopolda 
Buh, Ivan Pankracij in Mešani pevski zbor Društva upokojencev iz 
Izole. V kulturnem delu programa so nastopili učenci osnovnih šol s 
slovenskim in italijanskim jezikom, nagrajeni zbor DU Izola, Mef 
in Primorski fantje, ki so poskrbeli, da seje zabava zavlekla pozno v večer.

ZANIMIV VODNIK SKOZI CAS
V avli izolskega kulturnega doma bo do sobote odprta razstava 
različnih eksponatov z naslovom Vodnik skozi čas.
Devetnajst razstavljalcev je za to skupno razstavo pripravilo celo vrsto 
zanimivih razstavnih eksponatov, od fotografij udarniških brigad, ki jih je 
prispeval Srečko Andrijašič do različnih medalj in odlikovanj, ki so jih 
prispevali Ernest Šav, Žarko Višnjič, Franc Baša, Jože Furlan in še 
nekateri razstavljalci, posebej zanimiva pa je medalja udeleženca bojev v 
Drvarju, ki jo je razstavil Franc Rapuš. Amalija Dolenc in Valerija Vrabec 
in Alenka Blažina so prispevale različne fotografije, Stanko Jenko je 
razstavil prvotno člansko izkaznico Zveze borcev, Silvan Kompare gradivo 
o partizanskem šolstvu, Mirko Kogovšek pa fotografije o Slovenski četi na 
Siciliji. Elio Sfiligoj je razstavil arhivsko gradivo o Slovenski brigadi v 
Makedoniji, Grčiji in Albaniji, Franc Baša različna priznanja organizacije 
Rdečega križa, Jernej Humar različne spominske značke, Leopold Buh 
pokale s področja balinanja, Maksimiljan Šiško pa gradivo o delu Zveznega 
izvršnega sveta v Beogradu. Zanimivi so bili tudi razstavljeni eksponati 
Aleksandra Prelaza, Itala 
Delloreja in del arhiva ZB 
Izola.
Ob razstavi so pri 
Združenju borcev izdali 
tudi priročno brošuro z 
naslovom Vodnik skozi 
čas v kateri je tudi vrsta 
koristnih podatkov o 
njihovi organizaciji.



Prva lokalna čistilna naprava v občini

CETORE SO ZDA) KOMUNALNO UREJENE
V Cetorah so ob občinskem prazniku predali namenu novo lokalno 
čistilno napravo, prvo te vrste v naši občini. Nanjo se bo v prvi fazi 
priključilo 25 stanovanjskih hiš v Cetorah, do katerih je že urejeno 
kanalizacijsko omrežje, v prihodnje pa se bodo lahko priključile 
tudi nove stanovanjske hiše, ki bodo morda zrasle na tem območju 
Zmogljivost naprave dopušča, da se nanjo priključi 150 
prebivalcev (enot), tako da bi morala čistilna naprav zadoščati za 
zdajšnje in prihodnje potrebe zaselka.
Za financiranje naložbe v vrednosti 50 milijonov tolarjev je občina 
zagotovila sredstva iz proračuna, delno pa bo sofinancirana tudi iz 
komunalnega prispevka, ki ga bodo morali krajani odšteti za 
priključitev na kanalizacijsko omrežje. O tem, kolikšen bo njihov delež 
pa se bodo krajani dogoorili na sestanku s predstavniki občinskega 
Urada za komunalni razvoj, ki bo v torek,. 23.julija 
Izgradnja čistilne naprave in kanalizacije v Cetorah je prav gotovo 
pomembna pridobitev, kar zadeva komunalno opremljenost naše 
občine. Kot nam je povedal Martin Podbreznik, predstojnik Urada za 
komunalni razvoj, naj bi predvidoma jeseni začeli z gradnjo čistilne 
naprave v Kortah, katere zmogljivost bo 600 enot (prebivalcev).

BANČNIKI, GRADBINCI ÌN ESTETI
Prav gotovo ni treba biti strokovnjak za te stvari, da lahko opaziš, kako 
nenavadno je obnovljena stara lekarna v središču mesta, ki je pred poletjem 
dobila novega lastnika - Novo ljubljansko banko.
Gotovo je prisotnost finančne inštitucije te velikosti za mesto in občino koristna, za 
ohranjanje nekaterih vrednot, zgodovinskih in kulturnih, pa vsaj zaenkrat ni bila 
posebej srečne roke. Izolani zdaj le odkimavajo z glavo in se čudijo kam so izginile

čudovite kamnite erte, čudijo se trem 
barvnim kombinacijam fasade, zvečer 
pa se čudijo tudi lučem, ki dajejo vtis, 
da gre za hišo s povsem drugačno 
vsebino. Izvajalcem gradbenih del pa 
bi bilo dobro povedati, da so pri nas v 
Izoli gradbišča zdaj bistveno bolje 
urejena in nemoteča za okolico in da 
grei te standarde pač spoštovati, 
čeprav se jim morda zdi, da so prišli v 
neko zanikano podeželsko mestece.

/ ----------------------------------------------------------------- -

KAJ STORITI,
če vas opeče sonce?

Po učinkovito pomoč v Revito!
Posebne kreme in pršila: 

v trenutku vam bo odleglo.

URNIK: 8-12 in 15-18, sobota 8-12

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje

"Priprave so se zavlekle predvsem zaradi pridobivanja služnosti na 
zemljiščih, vendar smo zdaj te težave v glavnem rešili, " je pojasnil 
Podbreznik, in dodal, da v Cetorah tovrstnih težav ni bilo.
Z ureditvijo komunalne opreme v Kortah bo izolsko podeželje po tej 
plati kar dobro urejeno, saj sta Malija in Mala Seva že priključeni na 
piransko čistilno napravo. Seveda pa ostaja še največji zalogaj - čistilna 
naprava za mestno območje in del podeželja (Šared). Gradnja le te je 
dogovorjena v skupnem projektu treh obalnih občin, način financiranja 
pa še ni povsem dorečen, saj mora projekt pregledati in odobriti tudi 
ustrezna evropska inštitucija. (Karmen Bučar)

ZBERI POGUM IN PRIDI NA PUM!
Projektno učenje za mlade (PUM) je oblika neformalnega izobraževanja, v 
katerega se lahko vključijo mladi med 15. in 25. letom, ki nimajo statusa 
dijaka ali študenta, so brez poklica in niso zaposleni.
Program poteka vsak dan v dopoldanskem času, mladi se vanj vključijo 
prostovoljno in s pomočjo treh mentorjev sooblikujejo posamezne projekte, 
pridobijo si nova znanja in veščine, spoznajo nove prijatelje in aktivno 
preživijo svoj prosti čas.
Cilji PUM-a so: dokončanje opuščenega šolanja, seznanjanje z različnimi 
poklici, učenje socialnih veščin ter spodbujanje pozitivnega in 
tolerantnega odnosa do sebe in družbe.
Mlade, ki želijo narediti kaj zase, vpisujemo v brezplačen program PUM v 
šolskem letu 2002/2003 na naslovu: Izobraževalni center Memory, 
Ferrarska 30, Koper, telefon: 05/631-13-13.
Program podpirajo Ministrstvo za šolstvo, znanost in šport, Ministrstvo za 
delo,družino in socialne zadeve ter Zavod RS za zaposlovanje.

KAJ JE TRANSCENDENTALNA MEDITACIJA
Predavanje o Transcendentalni meditaciji bo: v Izoli, 23. julija, ob 19.uri, 
v prostorih Rdečega križa Slovenije (Ulica ob starem zidovju 17) 
v Kopru, 24. julija, ob 19.uri, v prostorih Jezikovne šole Eurocenter 
(Kidričeva 46)
Tehniko transcendentalne meditacije lahko opišemo kot preprosto in 
nenaporno miselno tehniko, s katero naši pozornosti omogočimo, da na 
naraven in samodejen način izkusi tišje in bolj prijetne plasti naše zavesti. 
Umiritev miselne aktivnosti med transcendentalno meditacijo spremlja 
umiritev fiziološke aktivnosti, kar izkusimo kot stanje izredno globokega 
telesnega in duševnega počitka - dosti globljega kot pa celo v najglobljem 
spanju. Med transcendentalno meditacijo obrnemo našo pozornost proti 
finejšim ravnem mišljenja, dokler um ne transcendira (preseže) izkušnje 
najfinejšega stanja misli in izkusi stanje popolne mentalne tišine ob hkrati 
popolnoma ohranjeni notranji budnosti. Rezultat vadbe sproščanja je 
boljše zdravje, jasnejše in ustvarjalnejše mišljenje ter bolj skladni 
medčloveški odnosi.
Predaval bo g. Rajko Jerama.

OBVESTILO KRAJANOM
Krajevna skupnost Jagodje - Dobrava obvešča, da je pisarna 
Krajevne skupnosti v mesecu juliju odprta vsak delovni dan, 
od 8. do 12. ure.
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Rokomet
ROKOMETAŠICE SPET V 
EVROPSKEM POKALU
V izolskem ženskem rokometnem 
klubu so se po uspehu na kadetskem 
evropskem klubskem prvenstvu 
odločili, da bodo še več pozornosti 
namenili prvi ekipi, prva priložnost 
pa seje ponudila zelo hitro.
Ker je ženski rokometni klub 
Olimpija zaradi finančnih težav 
odpovedal sodelovanje v pokalu 
EHF, kije tretje po rangu evropskih 
tekmovanj, so v Izolskem klubu 
sprejeli ta izziv in bodo spet 
nastopili v evropskem tekmovanju. 
Tudi žreb jim je bil dokaj naklonjen, 
tako da so v prvem krogu proste, v 
drugem pa bodo nastopile v začetku 
oktobra (5/6 oktober).
Še pred tem, ob koncu avgusta, 
bodo Izolanke nastopile na močnem 
turnirju v Franciji, kjer bodo, poleh 
treh boljših francoskih ekip (3., 4. in 
5. uvrščeno moštvo francoskega 
prvenstva) nastopile še 
rokometašice švedskega prvoligaša 
in reprezentanca Tunisa. Povabilo 
organizatorjev je seveda lepo 
priznanje izolskemu klubu, ki 
očitno že ima ime tudi v Evropi.

KAPUČINO
■■■

Hi!

___________ ‘
mHi

mBHBaHi

Avtomobilizem
Jereb tretji na lovčen
Andrej Jereb in Mitja Klemenčič sta 
nastopila na gorski dirki na Lovčen v Črni 
Gori. Jereb je moral tokrat nastopiti z 
avtomobilom mitsubishi lancer skupine N, 
ki je sicer last Dragana Simiča, njegovega 
konkurenta v srbsko - črnogorskem 
prvenstvu. Kljub nepoznavanju cestišča, 
Jereb je moral treninge opravljati kar z 
najetim dizlom, je aktualni državni prvak v 
rallyju napredoval iz vožnje v vožnjo in na 
12 kilometrov dolgi gorski dirki končal na 
tretjem mestu. Hitrejša sta bila le Asanovič 
in Kunčer. Jereb na tekmovanje ni odšel s 
svojim dirkalnikom, saj je motor Ibize kit 
car v okvari. V Beogradu je najel Mitsubishi 
Lancer Evo skupine N. S tem avtomobilom, 
v katerega je prvič sedel na treningu, je nato 
že v drugi vožnji svoj dosežek popravil za 
12 sekund.

Na nedeljski dirki, 13 km dolgo progo 
vozijo dirkači le enkrat, je bil ponovno za 
celih 12 sekund hitrejši kot na treningu, kar 
je zadostovalo za odlično tretje mesto v 
skupni uvrstitvi. Andrej Jereb je tako 
izenačil in celo izboljšal lanskoletni 
dosežek Tomaža Jemca, ki je bil prav tako 
tretji, a z avtomobilom skupine A. Jereb je 
ob tem slavil v skupini N pred drugim 
Slovencem, ki tekmuje v jugoslovanskem 
prvenstvu. Mitjo Klemenčičem.

VESLANJE
Dvolni četverec v krizi
V Luzernu je bila konec tedna 
druga tekma svetovnega pokala 
v veslanju, ki pa se je za 
primorske veslače zaključila že 
pred nedeljskimi finalnimi 
tekmami.
Še posebej slabo je šlo znova 
posadki dvojnega četverca, v 
kateri so v tokrat, poleg našega
Boštjana Božiča (ArgoJ, veslali 
še Gregor Novak (NautilusJ, 
Sračnjekin Galičič (Bled)
Tako kot na prvi tekmi 
svetovnega pokala so, v dokaj 
hudi konkurenci, tudi tokrat 
pristali na zadnjem mestu med 
sedemnajstimi čolni. Ta čoln je 
na začetku sezone veslal v 
postavi Novak, Davor Mizerit, 
BOŽiČ in Galičič in na mednarodni 
regati v Duisburgu zasedel četrto 
mesto, za polom na prvih dveh 
regatah svetovnega pokala pa 
primorski trenerji v glavnem 
krivijo selektorja MilOŠa JailŠO. 
ki preveč kombinira z različnimi 
posadkami.
Tako je v Hazenwinklu Novak 
veslal v dvojnem dvojcu s 
Špikom, na tokratni regati pa v 
čolnu ni veslal Davof MiZONl 
Ker se zaradi študijskih

_________  obveznosti ni udeležil vseh
priprav, je ostal doma. Obakrat 

je namesto Koprčanov veslal Blejec 
SraČnjOk, ki pa čolnu ni prinesel sreče. Zato je 
razumljivo nezadovoljstvo, ki že dlje časa 
vlada med primorskimi veslači in trenerji, ki 
od selektorja pričakujejo, da bo za naslednje 
tekme ponovno postavil prvotno posadko.

ANDREJ MEZGEC ZMAGAL V TRSTU
Na regati v Trstu so mladi veslači VK Argo dosegli 
nekaj zelo lepih uvrstitev. V enojcu sta med pionirji 
LllkO Krajcar in Jan Zulijan zasedla 2. mesto v svoji 
skupini, Goran Krajcar, Boštjan Pavletič in Grega 
Vadnjal so bili četrti, Luka Brazzati pa peti v svoji 
skupini. Dvojni dvojec pionirk (Vanja Pavletič, 
Katja Koprivec) sta bili sedmi, dvojni dvojec mlajših 
mladink (Mateja Štrancar, Tadeja Rehar) pa peti. 
Med mlajšimi mladinci je bil RajkO Hrvat četrti, V 
mladinskem enojcu pa je Andrej Mezgec zmaga) 
Kristjan Kerin pa je bil četni Miljen Vidakovič je bil 
drugi v enojcu pri članih, dvojni četverec pionirjev
(G. Vadnjal, T. Ivančič, I. Zuljani, J. Zuljani) pa je bil
tretji.

/
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POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Nič rokometa, predvsem zaradi vročine, 
strategije in plani so tisto, kar se dela. Žal je tudi 
to bolj skrito. Sicer pa tudi bolj specializirani tisk 
ni nič bolje obveščen. Slovenski rokomet bo še ta 
mesec miroval, nato pa bo vesti, takšnih in

drugačnih, na pretek. Dogovor z novim trenerjem 
(Igor Poklar) je dosežen. Ekipa prične 6. avgusta 
s pripravami, standardno, bazične priprave, 
uigravanje in tako naprej. Ali si bo ekipa 
privoščila priprave izven Izole, se še ne ve. Ob 
vseh mirnih tonih, predvsem pa prepričljivih 
tonih se obeta vsaj mirna sezona. Tekmovalnost 
ekipe, zaradi odhodov, bo nekoliko nižja, bo pa 
toliko več zagrizenosti. Morebitna anketa med 
b-ligaši nas bi verjetno uvrstila med kandidate za 
napredovanje. Vendar so "bitke" v b-ligi precej 
bolj "krute", ob vseh starih kandidatih za 
napredovanje. Tihe želje ostajajo, ponujeno 
(morebitno) napredovanje bo odprlo nove "rane" 
in zopet postavilo vse na glavo. Problemi, kateri 
bi bili vsekakor prijetnejši kot tisti, borba za 
obstanek. Razmišljanja, vendar, ko si pred

dejstvom mora biti vse jasno. Prehitevam, 
morda, ob vseh izolskih prebliskih (tudi 
negativnih), po tem smo kar poznani, bo prav 
prijetno pričakati novo tekmovalno sezono. Tudi 
rokometašicam sc bo še nekaj časa lepo godilo. 
Začetek avgusta, takrat se pričnejo priprave za 
novo sezono, bo vsaka preživela ob osebnem 
planu pripravljenosti. Nekatere več, nekatere 
manj pripravljene bodo nato polnile 
akumulatorje. Tudi za dekleta lahko trdim, da so 
razmišljanja in želje usmerjene višje. Toda, tudi 
v ženskem prvenstvu so napovedi tvegane (ne za 
prvaka), vsi prestopi in nove članice lige 
napovedujejo zanimivo in bolj napeto prvenstvo.

http://members,xoom,virgilio.it/ArgoCiano/
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ŠPORTNA TEKMOVANJA OB OBČINSKEM PRAZNIMI
V sklopu praznovanja občinskega praznika je bilo organiziranih več 
športnih tekmovanj, ki so potekala v različnih dnevih in na več 
prizoriščih.
12.07.2002 - Odbojka na pesku:
Tekmovanje je organiziral CKŠP s sodelovanjem OK Izola na peščenih 
igriščih v San Simonu. Do 17. ure seje prijavilo 7 mešanih (moški in 
ženske) ekip. Starost udeležencev je bila zelo različna, od kadetov do 
veteranov. Prijavile so se ekipe, ki so bile sestavljene iz odbojkašev, 
rokometašev in turistov. Igralo se je na dveh igriščih po sistemu vsak z 
vsakim. Po končanih športnih bojih je bil vrstni red:
Imesto: Fantazija (Gasparini Dejan, Gasparini Mitja, Eferl Vito, Rojc 
Jana),
Zmesto: Zmeni se (Toth Matjai Bažec Andrej, Cah Dean, Rener Vanja), 
Zmesto: Stari mački (Kapel Nevio, Jovič Zdravko, Pejič Miodrag, šviligoj 
Mateja).
Za dosežene rezultate so ekipe prejele pokale in medalje.

13. in 14.07.2002-Tenis
Tekmovanje je bilo organizirano na peščenih igriščih v Simonovem 
zalivu. Na turnir seje prijavilo 29 moških in 10 žensk iz Primorske in 
tudi iz Ljubljane, Vrhnike in nekaj tujcev-turistov, ki so od 9 ure dalje 
igrali v glavnem in tolažilnem delu.
Zenski turnir seje zaključil 13.07. s finalno tekmo, kjer.je zmagala 
Nataša Stubelj. Končni razpored tekmovalk, ki so dobile za nagrado 
pokale pa je bil: 1. Nataša Stubelj, Z Anja Ugrin, 3. Janja Sterchi.
V tolažilnem turnirju je zmagala Darinka čalija.
Moški del turnirja se prvi tekmovalni dan ni končal in se je nadaljeval 
naslednji dan (14. 07.). V finalni tekmi je po ogorčenem boju za vsako 
žogico v lepi teniški predstavi slavil Nemamik Giuliano. Končni vrstni 
red telanovalcev, ki so prejeli pokale in priložnostne nagrade pa je:
1. Nemarnik Giuliano, Z Matjaž Frece, 3. EdiRoy.
V tolažilnem turnirju je zmagal Simon Pavlica.
Med turnirjem je bilo poskrbljeno tudi za pijačo in jedačo.
Turnirje bil po splošnem mnenju eden kvalitetnejših na Primorskem v 
zadnjih časih.

13. in 14. julij-Jadranje
Zeln lepa udeležba na OLIMPIC GAMES
Na Regato ob občinskem prazniku, ki jo je ta konec tedna organiziral 
JK Olimpie, so prišli skoraj vsi tekmovalci, ki so ta trenutek v Sloveniji. 
Zaradi regat in priprav sta manjkali obe reprezentanci razreda Optimist, 
prav tako ni bilo najboljših Evropejcev, ki so trenutno na Evropskem 
prvenstvu v Belgiji.
V konkurenci_27 OPtimiStOV je zmago slavil Rok Zakrajšek iz Pirana, 
drugi je bil NCjC Dolinšek, tretji pa Jernej VaSiČ oba iz Olimpica. Dobro 
so jadrali tudi drugi mladi izolski optimisti, saj sta bila Mitja Mikulin in 
Tadej Lazar iz Burje peti in šesti, Simon Laganis - 9-ti, Klas Kaligarič 
io-ti, Ren Kaligarič 14-ti, Jakob Perne 16-ti in Jan Dolšak Tomažič (vsi
Olimpie) 17-ti med 26-timi optimisti. Med deklicami je slavila Kirn 
Pletikos iz Pirata, mlajša sestra bolj slavnega Nika.
V razredu Evropa je zmagal član ŠK Piran Alan DideMian, dnigi je bil Al
Markočič in tretji Aljaž Jadek (oba olimpie) Tea Mitruševska je bila 5-ta
in druga med dekleti.
V razredu Fireball seje tokrat na štartu zbralo 12 posadk. Ponovno sta 
slavila Hinko Golias in Katarina Kerševan (JKL), druga sta bila Bojan 
Gale in Andraž Koželj (jk Burja), tretja pa Srečo Jadek in Damjan Bertok
(JK Olimpie).

OE Center za šport

Internet: Sportisola.click2site.com-----------------------------------------------------

VESLAŠKI KLUB "IZOLA" IZOLA 
ORGANIZIRA TEČAJ VESLANJA
Konec šolskega leta se nezadržno bliža in s tem tudi začetek poletnega 
TEČAJA VESLANJA, ki bo trajal od ponedeljka 24. junija pa vse tja do konca 
avgusta.
VABIMO vse učenke in učence letnika 87' in mlajše (do letnika 93'), da se nam 
pridružijo na plaži hotela Delfin na obrobju izolske marine. Vpišete se lahko 
vsak dan (tudi pred koncem pouka) od 18. ure dalje v klubski pisarni ali pa kar 
pri trenerju Vladu KRULČIČ-u. Organizirani bodo tudi dnevi odprtih vrat, 
poleg tečaja veslanja bo organiziran pohod na Triglav, najboljšim tečajnikom 
pa bo omogočen ogled ene izmed jesenskih veslaških regat. Če ti je všeč morje 
in živ-žav ob njem pridi, ne bo ti žal.

Jadralci so še zadnji hip zbežali 
pred nedeljsko nevihto •

SLO

JADRANJE
LASERISTI BREZ VETRA
Na Evropskem prvenstvu razreda Laser v 
Danskem Valensbeaku prvi dan niso 
imeli sreče z vetrom. Zaradi bonace so 
tekmovalce poslali nazaj na obalo in jim 
tako skrajšali ure čakanja na morju. 
Vasilij Žbogar v članski ter Marko 
Sekardi in Matej Lisjak v mladinski 
konkurenci bodo morali na prve rezultate 
počakati do jutri.

EVROPEJCI POVPREČNI
Tretji tekmovalni dan na Evropskem prvenstvu so v 
ženski konkurenci izpeljali dve regati in tako je Teja 
Čeme po šestih regatah na 43. mestu, Alja Čeme na 91 
in Mojca Zagernik na 108. med 124. tekmovalkami 
razreda Evropa. V konkurenci fantov sta po šestih 
regatah Luka Bevk in Andraž Jadek na 84. in 85. 
mestu med 94. tekmovalci.

PRIZNANJA ŠPORTNE ZVEZE
V torek, 9. julija so nekaterim izolsim športnim funkcionarjem in aktivistom 
podelili priznanja Športne zveze Izola za dolgoletno delo v športnih društvih in 
klubih. Priznanja je prejelo 11 športnih delavcev in sicer:
1. Ivan Starič (Balinarski klub Jagodje - Dobrava)
2. Marino Domio (Veslaški klub Izola)
3. Marjan Pavliči Veslaški klub Argo)
4. Marino Hleva (Nogometni klub Korte)
5. Mario Andrejaševič (Nogometni klub Korte)
6. Danijel MedOŠ(Balinarski klub Korte)
7. Igor Križmančič (Veslaški klub Izola)
8. Vlado Barbarič (Jadralni klub Burja)
9. Drago Mislej(Jadralni klub Olimpie)
10. Vojko Cetin (Zenski rokometni klub Izola)
11. Tihomir Pešič(Odbojkarski klub Izola)
Priznanja so podelili športnim aktivistom za deset in večletno prostovoljno 
delo v športu, na krajši prijatni slovesnosti pa so se seveda pogovarjali 
predvsem o oživljanju Športne zveze z novim vodstvom in pod predsedstvom 
dosedanjega predsednika Darka Filiputa.______________

LEONARDO 
125

Motor: 
ŠTIRITAKTNI 
ENOVAUNI 

125 CCM

INDUSTRIJSKA CESTA B.ŠT, 6310 IZOLA (poleg novega kompleksa DROGE)
tel 05 640 42 53



KULTURA IN PROSVETA NASA BO • • •
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3 BIG BAND JE ZAKON
Tokratni praznični koncert izolskega 3 Big Banda je še enkrat potrdil, da 
je ta glasbena skupina postala že pravi sinonim za dober obisk in spontane 
ovacije, ki so jih bili deležni tudi ob letošnjem koncertu. Na 
Manziolijevem trgu seje na prazničnem koncertu zbralo veliko ljudi, ki so 
bili z nastopom izredno zadovoljni, čeprav je res, da smo videli in 
predvsem slišali tudi že boljše izvedbe tega orkestra.
In vendar so fantje tudi tokrat presenetili, saj smo slišali novega solista 
Vilija Novaka, že uveljavljenega Rudija Bučarja in stalno članico, pevko 
Vladko Gojak. Vokalni deli nastopa so bili gotovo boljši del koncerta, kar 
je tudi razumljivo, saj je poletni čas predvsem čas lahkotnosti in zabave, te 
pa na nastopu 3 Big Banda tokrat ni manjkalo.

MEDITERAN ZAČEL ŽIVO
Otvoritveni koncert Mediteran festivala je bil takšen kot si ga lahko le 
želimo: vesel, razgiban, virtuozen in predvsem ustvarjalnoi bogat. Sandy 
Lopičič Orkestar, ki ga sestavljajo v glavnem študentje in profesorji

jazzovske akademije iz Graza, 
prihajajo pa iz šestih držav Balkana 
in Srednje Evrope
je pokazal zanimivo smer razvoja 
ljudske glasbe, ki se plemeniti z 
jazzovskim pristopom, bogatimi 
aranžmaji in celo sodobnimi 
dubovskimi prijemi. Če k temu 
dodamo izvrstno izvedbo ter 
predvsem vrhunske vokalistke je 

_____ __________________________ jasno, da smo doživeli koncert, ki ne

"Vesela sem, da vasje toliko in upam, da 
vas bo še več, tako da občini ne bo treba 
v taki meri sofinancirati tega kvalitetnega 
festivala" je v uvodu, nekoliko v šali, 
povedala županja Breda Pečan. In pogled 
na polno prizorišče je bil res lep, kar je 
dober obet za to, da bo podobno tudi v 
naslednjih tednih.

UNITED $QUAD OF AMBASADA CA VIOLI: RESIDENTI NICHT
Čeprav so pogosto prisotni, jih na line-upu dostikrat spregledamo. Kot stalni 
spremljevalci gostujočih zvezd ostanejo v senci zvenečih imen, četudi jih ravno njihove 
sposobnosti postavijo na to mesto. Zato jim v poletni shemi Ambasade Gavioli pripada 
posebno mesto. Kar trikrat bodo stalni glasbeni sodelavci Ambasade Gavioli združili 
moči in pripravili večere, ki vas bodo popeljali v le njihove zvočne užitke.
Dl SPUTNIK je glasbeni sodelavec z najdaljšim stažem v Ambasadi Gavioli. Skupaj 
s klubom je skoraj od samega začetka. Vseskozi kroji podobo tehno Dance Lounga 
(večjega plesišča).
PETAR DUNDOV je uspešni hrvaški didžej in producent, eden izmed tvorcev 
hrvaškega tehno sounda. Njegova ideja je bila, tehno glasbo rekonstruirati z 
minimalističnim in eksperimentalnim pristopom.
JOE MONTANA je mednarodno uspešni house didžej, ki prihaja iz Italije. V 
Ambasadi Gavioli vrti ob vseh gostujočih house zvezdah (David Morales, Bob Sinclar, 
itn.), precejkrat pa vrti tudi za promocijsko skupino Zenith v klubu Amnesia na Ibizi. 
EDDY THE FISH prihaja iz Obale in uspešno vrti po Sloveniji in Hrvaški. Letošnje 
leto je svoje house sete nadgradil tudi s trendovsko progressive različico.
AMOR & DARIAN zaokrožujeta alpsko - 
jadransko house DJ navezo Ambasade Gavioli. Kot 
hrvaška predstavnika iz Opatije združujeta 
mediteransko in celinsko energijo zabav z elektronsko 
plesno glasbo.
CRAZY LEMON se je stalnim sodelavcem AG 
pridružil kot eden izmed prvih in najbolj prodornih 
didžejev pred leti in še danes priljubljenega trancea.
Denis Papič
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ZAKAJ JE TREBA SLIŠATI ANGELITE?
Muzikologi in poznavalci zborovskega petja še kako dobro poznajo to 
izvrstno 24 člansko vokalno skupino, ki deluje že od konca osemdesetih let 
in je ponesla v svet specifiko bolgarskega ženskega zborovskega petja. 
Prišle so kot The magic bulgarian voices, sosedje Italijani jih poznajo kot 
Le voci Bulgare, zadnja leta pa nastopajo pod imenom Angelite. Za njimi je 
kopica plošč, sodelovanj z različnimi glasbeniki iz različnih koncev sveta, 
dve nominaciji za Grammy-ja, nastopi pred kronanimi glavami, najvišjimi 
državniki sveta in končno tudi na podelitvah Nobelovih nagrad.

ir Angelite prihajajo z dvema izdelanima 
* programoma. Mediteran festival se je odločil za 

tistega z naslovom Balkan passion v katerem zbor

narodov, naštudiran pa imajo tudi program 
»SS S’ pravoslavnih duhovnih pesmi.

A predstavlja ljudske pesmi različnih balkanskih

a|
To je prvi in hkrati ekskluzivni nastop te znane 
skupine pri nas, zato priporočamo, da rezervirate 
karte v Graffitu ali Mandraču, saj je zanimanje za 
nastop zelo veliko.

IZOLA BO SPOZNALA ROCK
Jutri se bo v Izoli začel prvi dan dogodka imenovanega Rock v Izoli, ki bo v 
naše mesto prinesel nekaj mladostne razgibanosti in dobre rock glasbe. 
Glasbeni del se bo dogajal na samem stadionu, nastopile pa bodo nekatere 
najbolj znane slovenske rock skupine, od Elvis Jackson do Tabujev in Sidharte. 
Zvezde jutrišnjega večera bodo prav slednji, zvezde sobotnega pa The 
company of snakes, ki so pravzaprav nekdanji Whitesnake brez pevca Davida 
Coverdalea. Poskrbljeno bo tudi za spremljevalno ponudbo. Tako bo bivalni in 
družabni prostor na zelenici pred ladjedelnico, kjer bodo med enim in drugim

festivalskim dnevom lahko 
prenočili v šotorih.
Oder je zasnovan na izkušnjah pri 
delu z U2, The Rolling Stones, Bon 
Jovi, Iron Maiden, R. E. M. in 
drugimi velikani svetovne glasbe, 
skupna velikost odra je 24 metrov 
dolžine, in je iz vseli treh strani 
zaščiten pred morebitnim 
močnejšim vetrom ali dežjem. Vsa 
oprema, ki se bo uporabljala med

nastopi izvajalcev bo povsem zaščitena.
Poseben pomen so v pripravah namenili zvoku in lučem. Za celoten energijski 
sistem pa so pripravili generatorje skupne moči 500 kVA Od tega je 400 kVA 
namenjeno lučem in svetlobnim efektom, 100 kVA pa zvoku.
Obiskovalci bodo imeli na voljo številne gostinske objekte s primernimi cenami 
pijače in hrane. S številnimi WC kabinami ter WC kabinami za invalidne osebe, v 
brezplačnem kampu v neposredni bližini stadiona pa še tuš kabini ter gostinska 
ponudba, želijo zadovoljiti čim več ' >3
zahtev publike. • P*S»CfflraaÌ

m*

Pomemben del prireditve so varnostniki. À ' 
Organizatorji zagotavljajo najvišjo 
stopnjo varnosti vsem obiskovalcem ter M
izvajalcem in drugim gostom prireditve.
Organizatorji upajo in želijo, da se boste '
vsi sodelujoči na festivalu ROCK IN 
IZOLA 2002 predvsem dobro zabavali y.V-i'y? 
ter, da bomo z nestrpnostjo pričakovali 
naslednje leto, ko bo ROCK IN IZOLA 
2003, v petek 18. in v soboto 19. julija!

s



gledališče
Kulturni 
center Izola
Bazoviška 4

tel 66 31 380 Tel.: 641 55 71, 641 84 39

Nedelja. 21. iuliia- Manzioliiev trg
20.00- Glasbeni festival OffOSkl FENS 

21.30 - Glasbeni festival IHMStlllSkl FENS
Vstopnina : 500 SIT

Nedelja 21. Julij Park Pietro Coppo ob 10.30
Kopalne godbe

Pihalni orkester Kranj

galerije
Vabimo vas na OtVOfitGV razstave DHIŠtVB FGVÌrSkih

likovnikov RELIK iz Trbovelj
vpetek,l9.iulijaob20.00

na Gregorčičevi ulici 21
odprto od 18.00 do 21.00

JSKD Izola in KC Izola

galerija INSULA
razstava

NAGRAJENCI DLUM 2002
vČetrtek. 25. julija ob 20.30- ManziolUev trg

VEČER ITALIJANSKE KANCONE IN 
EVERGREENOV

Izvajalci:
Voljen Grbac - tenor, solist Opere HNK "Ivan pl Zajc'1, Reka, Hrvaška 

Vivien Galletta in Zlatko Barač vokal
Vladimir Babina piano 

Vstopnina: 1.000 SIT

Andrejka Čufer, Stojan Grauf, Dana Kočica, Oton Polak 

kavarna ZVON Razstava Darjo Gregorič
Mešani pevski zbor Obala Koper

organizira v okviru praznovanja svoje 25. obletnice delovanja

2. ZBOROVSKI FESTIVAL KOPER
LEUVEN' ONIVERSITY CHOIR Belgi«

sobota, 20. julij 2002 ob 21.00 Cerkev Rožnovenske Matere Božje v Portorožu

Nedelja 28. Julij Park Pietro Coppo ob 10.30
Medobmočno srečanje pihalnih orkestrov - JSKD

Pihalni orkester Divača

9. PRIMORSKI POLETNI FESTIVAL
Četrtek, 18.julij, 21.30-Koper-dvorišče Pretorske palače

Macchine Teatrali - P.M.E.s.a.s.: REQUIEM SCIROCCO - premiera

Petek, 19.julij, ob 21.30 - Koper - Amfiteater Bonifika 
Plesni teater Ljubljana: POLNA PEST PRAZNIH ROK 

Režija: Rok Vevar
Petek, 19.julij, 21.30 - Koper - dvorišče Pretorske palače

Nora Schott, Dresden (Nemčija): PINK
Sobota, 20.julij, ob 21.30 - Koper - Amfiteater Bonifika

Andreja Ranch in John Sweeney: TIPKE
Sobota, 20. julij, ob 23.00 - Koper - Amfiteater Bonifika
Gledališče škuc: Ime mi je Damjan

Režija: Alen Jelen
Nedelja, 21. julij, 21.30h-Koper-dvor. Pretorske palače 
Kufar Teater - Zagreb: ADAM I EVA 

Režija, kostumografija in scenografija: Franka Perkovič 
Nedelja, 21. julij, 23.00h-Koper-dvorišče Pretorske palače 
Gledališče GLEJ: DVOBOJ 

Režija in scenografija: Diego de Brea 
Ponedeljek, 22. julij, 21.30-Koper-dvor. Pretorske palače 
Daska, Sisak (Hrvaška): TRI LEVE URE 

Režija: Nebojša Borojevič
Torek, 23. julij, 21.30 - Koper - dvorišče Pretorske palače
Kazalište Mala scena, Zagreb: STVAR JE U OBLIKU 

Režija: Tea Gjergjizi
Sreda, 24.julij, 21.30-Koper-Pokrajinski muzej, Lapidarij
Agresta in Teatro di Roma: LA FINE DEL MONDO 

Avtor teksta in režija: Ascanio Celestini
Petek, 2.avgust, ob 21.30
Piran - Fomače, Filmski studio Viba film
Festival MESS in Kamemi teater 55 (BIH): NOŽEVI U KOKOŠKAMA 

Režija: Damir Zlatar - Frey

kino ODEON
ČETRTEK, 18.7., PETEK, 19,7, SOBOTA, 20.7, NEDEUA, 21.7, P0NED, 22.7. in TOREK, 23.7.2002

MUŠKETIR ob 19.00 (The Musketeer), akcijska drama
Režija: Peter Hyams / Vloge: Catherine Deneuve, Mena Suvari, Stephen Rea, Tim Roth;

ČASOVNI STROJob 21.00 (Time Machine), ZF pustolovščina
Režija: Simon Wells / Vloge: Guy Pearce, Jeremy Irons, Orlando Jones, Samantha Mumba;

v

V PETEK IN SOBOTO-ČASOVNI STROJ TUDIOB22.45I
Letos ostajamo v stiku s filmsko umetnostjo tudi v vročih večerih v ohlajeni dvorani!

Art KINO - Odeon
sreda 24.7. ob 21 uri - melodramski musical

TUDI TVOJA MAMA (Jaz pa tebi mamo)-V TU MAMA
Glavne vloge: Maribel Verdu, Diego Luna, Diana Bracho, Emilio Echevarria / 
Režiser: Alfonso Cuaron / Festivali: Benetke 2001. LIFE Ljubljana 2001
Novi film Alfonsa Cuarona (poznamo ga po ameriškem filmu “Velika pričakovanja1", moderni interpretaciji 
Dickensovega romana) se posveča mladostnikom, dvema sedemnajstletnikoma, ki se znajdeta na poti z 
deset let starejšo Luiso. Ta se je odločila radikalno spremeniti smeri svojega življenja, kar vpliva na 
prijateljstvo med fantoma, izgubo najstniške nedolžnosti in trd pristanek pred vrati odraslosti, ki jo 
dopolnjuje njuna medsebojna homoseksualna izkušnja. Cuaron je ustvaril zelo subtilno intelegenten film, 
ki kljub delikatni temi ohrani visoko stopnjo prepričljivosti, ki na eni strani spominja na najboljša dela Bigasa 
Lune ( "Pršut, pršut "), na drugi pa klasično mojstrovino Francoisa Truffauta "Jules in Jim". Cuaronov film po 
' Pasjem življenju j ki smo ga videli lahko videli pri nas, napoveduje ponovni vzpon mehiškega filma.

BORZA ZNANJA IZOLA 
MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
Oktobrske revolucije 1, 6310 Izola, 
e-mail: izola@borzaznanja.mss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure

V primorski Borzi znanja vabimo v svoje vrste nove člane, ki bi želeli s svojim znanjem 
pomagati drugim ter vse, ki se želijo česa novega naučiti.
Prednost Borze znanja pa je gotovo v tem, da skušamo posredovati podatke o najrazličnejših 
znanjih in informacijah. Tudi o takšnih, kijih ni mogoče pridobiti drugje.
Tako vam naši člani ponujajo: * Vse o jadralnem padalstvu, surfanju ali potapljanju * Kako z 
dihalnimi vajami doseči sprostitev * Znanja izdelovanja vitražev * Znanje raznovrstnih masaž * 
Kako gojiti ostrigarje Naši Člani iščejo: * Znanje tehnike REŠALJE-ja; * Poznavalce plesa break 
dance; * Znanje STEPA (vrsta plesa); * Znanje igranja na saxofon; * Znanje računalniškega 
programa GoLive; * Poznate morda starogrščino? * Našega člana zanima vse o elektrotehniki 
(digitalni sistemi in krmilja) Vse to in šc več v primorski Borzi znanja. Dosegljivi smo vsak 
delavnik od 8. do 13. ure ter ob četrtkih še od 18. do 20.urc in sicer na tel. št. 05/ 66 31 282 ali

BOR Z A 
znanj/ V



Navidezna in realna resničnost v v

$0 OTROŠKA IGRIŠČA SPLOH SE OTROŠKA?
Otroci in mladi enačimo besedo poletje s počitnicami. Nismo edini 
ki sanjamo o soncu, morju, sprostitvi in zabavi, tudi naši starši 
vztrajno pričakujejo svoj dopust. Ker pa je njihov dopust krajši od 
naših počitnic, večino časa preživimo brez njih. Za nas, nekoliko 
starejše, je to nekaj povsem običajnega, mnogi od nas smo za to 
hvaležni. Do težav prihaja, ko je med delovnim časom nekje 
potrebno pustiti majhne otroke.
Starši najdejo take in drugačne rešitve - od vrtcev do babic in non, veliko 
otrok pa ostaja tudi doma, nekateri tudi v varstvu starejših bratov in 
sester. Vsekakor se vsi ti otroci v poletnem času več srečujejo z igrišči 
kot med šolskim letom. Koliko so ta igrišča vama in kaj otrokom 
ponujajo, pa je seveda drugo vprašanje. V Izoli imamo štiri večja 
otroška igrišča (vsaj toliko sojih moje 
noge našle) - pri Svetilniku, pri 
rokometni dvorani, v Livadah med 
bloki in na začetku Jagodja.
Igrišče na Svetilniku od daleč deluje 
zapuščeno. Ko pogledamo pobliže, 
ugotovimo, da je precej skromno, a 
dokaj urejeno. Otrokom ponuja tudi 
tobogan s peskovnikom.
Ko se sprehodimo čez mesto, tudi
mimo že pozabljenega igrišča, ki ga je zamenjala plinska postaja, 
pridemo do igrišča pri rokometni hali, ki je najbolj zgledno izolsko 
otroško igrišče. Je lepo urejeno, prijetno in s svojimi številnimi 
gugalnicami in konjički ponuja veliko možnosti za igro. V dobro mu 
štejemo tudi mini ploščad, kije primerna recimo za nogomet ali hokej na

rolerjih. V času mojega obiska je igriču 
primanjkoval tobogan, ki so ga sneli z 
nastavkov - morda pa bo kmalu nazaj. 
V bližini igrišča pa že od mojih rosnih 
let stoji napol zgrajena siva stavba, 
obraščena z zelenjem, ki kot vhod 
ponuja črno luknjo. Učiteljice so nam 
vedno branile vhod vanjo, bila je 
prepovedana cona. Morda v njej ni 

HTiČčSar nevarnega, a Saj'VSSTè kako je, ko se prestraši otroka. Dokaj 
urejeno je tudi igrišče med bloki ob ulici Oktobrske revolucije.
Igrišče v Livadah je skrito v betonskem objemu blokov. Njegovo bistvo 
je košarkarsko igrišče, ob robu pa je še nekaj gugalnic. V naj slabšem 
stanju je igrišče v Jagodja Lahko ga označimo kot popolnoma 
neurejeno - trava je nepokošena, gugalnice so polomljene, uničene (ali 
pa jih ne opaziš zaradi visoke trave), 
manjka košarkarski koš...
Bistveno vprašanje je, koliko ta 
igrišča sploh pripadajo otrokom. Na
njih se že dolgo zbirajo mladi in jih_____
krščujejo za svoja zbirališča (zbiranje BlEI&j ' ' 
jim še olajšajo klopce ob igriščih). Po 
eni strani je njihova izbira povsem jfe 
razumljiva tam jih nihče ne moti, RBt* 
družijo se in pogovarjajo, pa še zastonj lahko sedijo. A predstavljate si, 
kaj imajo od teh igrišč otroci. Prihajajo s strahom, starejšim se raje 
umaknejo. Dandanes nikoli ne veš, na kaj stopiš, ko se spustiš po 
toboganu in pristaneš v mivki. Spominjam se, da sem se Svetilnika 
vedno raje izogibala. Toliko pijančkov in čudnih moških seje sprehajalo 
tam naokoli.

Če igrišče premore koše za 
košarko, je povsem jasno, da ti 
pripadajo starejšim fantom. Igra 
otrok tako ni sproščena, skozi so 
v strahu, da bi storili kaj, kar 
starejšim obiskovalcem ne bi bilo 

3yp| pogodu, da bi jih pregnali. Jc 
sploh prav, da jih imenujemo 
otroška igrišča? (Tinka)

Avtorica članka o otroških igriščih je naša poletna sodelavka, ki si 
je nadela ime Tinka, verjetno zato, ker ve, da se mora še marsičesa 
naučiti o poklicu novinarja in o obrti, ki se ji pravi pisanje 
novinarskih člankov. Priznati moramo, da se je svoje prve naloge 
lotila dokaj pogumno in vzpodbudno, zato pričakujemo od nje še 
marsikaj zanimivega za branje in opazovanje, kajti njeno delo so tudi 
priložene fotografije.

■ ' < f .t kg ■ ài mAM >, rnr»-**»—M— ■■h jHv

KO ŠVEDINjE SKAČEJO ČEZ PLOT...
Sredi junija je naša družina gostila prijetno švedsko družino iz 
Karlstada. Jonas in Aleks se poznata že od lanskoletne izmenjave 
šolarjev. Osnovni šoli Vojke Šmuc se lahko zahvalimo, da sta imela 
fanta priložnost spoznavati mesta, ljudi, znamenitosti in navade 
tako oddaljenih dežel.
Jonas si je ogledal Primorsko, prestolnico in Dolenjsko ter spoznal 
posebnosti mediterana, Aleks pa slikovito mesto Karlstad ob največjem 
švedskem jezeru Vanern, prestolnico Stockholm ter posebnosti dežele 
jezer, losa in Nobela. Po celoletnem vzdrževanju stikov po klasični in 
elektronski pošti je tako družina Lindeberg sprejela naše povabilo v 
goste in si med dvotedenskem potepanjem po Evropi vzela čas za 
tridnevni obisk Slovenije. Sicer odločno premalo, pa vendar dovolj za 
ogled Izole, kopanje v Simonovem zalivu, izlet z Big Redom in 
obveznim postankom za kopanje v Piranu, gurmanske užitke ob ribjih 
jedeh, ogled Škocjanskih jam in Škrateljnove hiše v Divači, za 
poslastico pa še Bled z veslanjem in zvonjenjem na otoku vred.
Družina Lindeberg je zelo simpatična in prijazna, tako da smo se razšli 
ob njihovem povabilu na obisk Švedske ( zakaj pa ne ?). Spoznali smo 
tudi nekaj njihovih navad. Med drugim na prvi poletni dan pripravijo 
zelo velik križ, ga okrasijo s cvetjem, vsak krak pa krasi še po en cvetni 
venec, nato pa sledi veselo rajanje okrog njega.
Še bolj zanimiva je tista, ki pravi, da morajo dekleta na ta dan 12x 
preskočiti ograjo (plot) na travniku, vsakokrat nabrati različno poljsko 
cvetico, nato pa ta šopek položiti pod vzglavnik. Ponoči naj bi se jim v 
sanjah prikazal njihov izvoljenec. Ko sem mamo Catherine vprašala, če 
je ona to storila, je rekla, da jo je mož prehitel in se kar sam v živo 
prikazal, dekleti pa sta za to še premladi, pravi. Navada je sicer malce 
naporna, velja pa poskusiti, dekleta, kajne ? Kdo ve...,

N« Dolores Šuštar



KRIMINALIJE
ZNANCE SE HITRO NAJDE
Na policijsko postajo so prejeli obvestilo, daje neznani storilec na nepojasnjen 
način vlomil v več sob hotela Riviera ter iz njih ukradel tehnične in druge 
predmete last tujih turistov. Z zbiranjem obvestil in ob učinkovitem 
posredovanju policistov so prijeli dva storilca omenjenega kaznivega dejanja 
in jima odvzeli ukradene predmete ter jih vrnili lastnikom. Storilca policisti 
seveda dobro poznajo, saj gre za 23 in 13 let stara Izolana, ki povzročata sive 
lase vsem, ki skrbijo za red, mir in spoštovanje zakonov v tej državi. Lastniki 
ukradenih stvari so bili nad hitro akcijo policistov seveda navdušeni.
DRAGO DELO NA VRTU
Medtem ko je gospodar delal na vrtu je neznanec sredi belega dne vstopil v 
stanovanjsko hišo in iz kuhinje odnesel dve denarnici z dokumenti in denarjem 
ter odšel neznano kam.

IZGUBLJENO - NAJDENO?
Občan je prišel na policijsko postajo in povedal, da mu je neznanec ponoči v 
enem od lokalov ukradel marsupio z denarnico, dokumenti in GSM aparatom. 
Omenjene predmete so policisti dobili pri Izolanu, ki je trdil, da je marsupio 
našel, lastniku pa so vse skupaj vendarle morali vrniti policisti.

DRUGE SRAKARSKE
Neznanec je Izolanu ukradel registrsko tablico z njegovega kolesa z motorjem. 
Dečki ga še iščejo.
Iz bungalova v Simonovem zalivu je neznanec ukradel dva mobilna telefona.
Iz odklenjene sobe so tuji državljanki ukradli dva zlata uhana.
Na policijsko postajo je prišel mladenič in prijavil krajo kolesa, ki gaje pustil 
nezaklenjenega pred stanovanjskim blokom.
V domu 2 topola je neznanec iz sobe ukradel CD player. Ugotovili so, daje tat 
prišel v sobo skozi odprto okno v pritličju.
Vse več je primerov, ko vozniki natočijo bencin in odpeljejo. Kamera pa jih 
seveda snema.

DRUJNSKI PRETEP
Na policijsko postajo so prejeli sporočilo, daje prišlo do družinskega spora v 
katerem je zakonski mož pretepel ženo in sina. Ker se kljub posredovanju 
policistov možakar ni mogel pomiriti so ga morali pridržati, seveda pa ga čaka 
še nekaj zagovarjanja.

lOLN so na li
Na plaži slepih so našli manjši lesen čoln, ki gaje neznanec pred tem ukradel v 
Kopru in se z njim pripeljal v Izolo. Očitno mu je zmanjkalo denarja za vsa 
druga prevozna sredstva. Čoln so vrnili lastniku, mornarja pa še iščejo.

SÀMOHODKA
Voznik se je pripeljal, ustavil avtomobil in ga pustil v prostem teku (leru) ter 
skočil nekam. Pa seje avtomobil sam začel premikati in je trčil v drugo vozilo. 
Posebne škode ob tem ni bilo.

KRIVA JE KRAVA
Policisti so pri kontroli prometa ustavili voznika osebnega avtomobila in pri 
varnostnem pregledu našli 5 sadik indijske konoplje. Vozniku so odredili 
strokovni pregled na mamila a ga je odklonil. Posledice tega še pridejo.
V drugem primeru pa so policisti zasegli polivinilasto vrečko z 240 g 
marihuane. V obeh primerih postopki še trajajo, kriva pa je krava, ker trave ni 
pojedla.
DVE KOLESARSKI
V dokaj nenavadni prometni nesreči seje poškodoval kolesar, kije mirno peljal 
po ulici, takrat pa mu je pred kolo skočil večji pes (zlati prinašalec) in se 
zapletel med prednje kolo. Kolesar je padel in se tako poškodoval, da so ga 
odpeljali z rešilnim avtomobilom v izolsko bolnišnico.
Neznani kolesar pa je na prehodu za pešce zbil otroka in pobegnil s kraja 
nesreče. Deklica je dobila poškodbo noge, kolesarja pa še iščejo.

PROMETNE NEZGODE
Zaradi neprimerne hitrosti je voznik osebnega avtomobila zapeljal v jarek kjer 
gaje obrnilo na streho. Pri tem je bil en otrok v avtomobilu lažje, drugi pa težje 
poškodovan. Policisti so odredili strokovni pregled za alkohol, sledijo pa še 
drugi zagovori.
V drugem primeru je neznani voznik osebnega avtomobila sekal ovinek in 
oplazil ogledalo nasproti vozečega avtomobila. Pri tem je voznik 
nasprotivozečega avtomobila dobil poškodbo lakti, saj ga je porezalo steklo 
vzvratnega ogledala.
Voznica osebnega avtomobila je izsiljevala prednost v križišču in povzročila 
trčenje treh avtomobilov, udeleženci pa so dobili lažje poškodbe.
Tudi tokrat se je zgodila klasična prometna nesreča ki jo je povzročitelj urno 
zapustil, policisti pa ga iščejo.
Na Belvederju pa je nesrečo z izsiljevanjem povzročil italijanski način.

NOETOVA BARKA
Poplave se sicer dogajajo tudi v Izoli a v 
drevoredu 1. maja gotovo ne. Kljub 
temu pred ASrt fotom stoji barka na njej 
pa sporočilo, da zdaj ekspresno 
izdelujejo tudi fotografije iz digitalnih 
kamer ali fotoaparatov.

KANDELABRI ODHAJAJO
Delavci Komunale so včeraj 
odstranili še zadnje stare kandelabre 
v drevoredu 1. maja, namesto njih pa 
bodo za bolj romantično vzdušje 
skrbeli novi, ki so jih kupili delno v 
Izoli, delno pa v Italiji.

RAZSTAVA NAJBOLJŠIH Z EX TEMPORA
Nevihta je preprečila uspešen zaključek letošnjega slikarskega 
ex-tempora na katerem je sodelovalo rekordno število slikarjev, ki so 
mesto spremenili v Pariz. Komisija je vseeno naredila širši izbor del, 
ki so nastala v času tega zanimivega slikarskega srečanja in 
v soboto, 20. julija ob 20.30jih bodo razstavili v galeriji Alga.

oidÉìfrbEx da Vas spoznajo in najdejo na
90 v svetovnem spletu.

Veliko Izolanov je že na naši strani.

Austria: +43 664 617 38 21 
Slovenia: +386 40 532 180

http//: www.goldenlNDEX.com 
e-mail: alfred.pendl@goldenindex.at

MALI OGLASI
- STAREJŠI OSEBI ali ZAKONSKEMU PARU po dogovoru nudim pomoč, 
info: 01/256 11 70
- KUPIM ENOSOBNO stanovanje v Izoli ali Kopru, tel 031/ 388 766
- ODDAM GARSONJERO v Izoli tel: 641 77 48
■ OPREMLJEN VIKEND 15km iz Ljubljane zamenjam za večsobno stanovanje z garažo 
v Ljubljani ali prodam, tel: 05/ 641 44 22
- Ugodno prodani šestkotno raztegljivo mizo za jedilnico. Še zapakirana, 

popplnoma nova. tel 6417601
- INŠTRUIRAM KEMIJO - tel. 041 382 536
■ PRODAM malo rabljen LIKALNI STROJ ELNA za polovično ceno. tel. 041 707 621
■ Rabljeno a dobro ohranjeno KUHINJO, prodam Tel.: 641 93 20 (popoldne)
- Kupim SKUTER (z dokumenti) do 200.000 Sit. Tel: 041 821 442
- V industrijski coni (livade) oddam pisarno v velikosti 40m2. Pisarna je nova

- nerabljena v celoti opremljena. Za info. pokličite 041-413-467.
- Opel kadet S, letnik 82, registriran - PRODAM. Cena 50.000 Sit (petdeset tisoč tolarjev). Tel.: 
031 95 00 68 ali 040 39 85 09
■PRODAM JADRNICO HARLEY, 7m (IZ-332), Motor Diesel BMW-7D, Tomos4 - Roli 
Flok - Nova jadrea - Avtopilot Autohelm. Vse v odličnem stanju! info: 041 523 079
■ Ugodno prodam KOMBI DAF 400, letnik 1994, 220.000 km, registriran do julija 2002, 
povišan, podaljšan. Tel.: 041 476 044
■ Koncertni klavir YAMAHA G2 ■ ODLIČEN prodam. Po registru ima 6 let, igral je pol 
leta. Dimenzije 175x155 mm, črne barve. Zelo ugodno (10.000 EUR) Tel.: 041719160
* V centru Kopra oddam ali prodam poslovni prostor velikosti 33m2. 
Tel.:05/625-91-63ali 041/854-847
■ Rabljeno spalnico ugodno prodam. Tel.: 05/641-40-41

je tednik Izolanov 
Naslov: Veliki trg I, 6310 Izola, tel. 05/640 00 IO, fax. 05/640 0015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar,
M. Motoh / Tehnični urednik: Davorin Marc e-mail: sektor.tehnika@ mandrac.com 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 180 SIT.
Založnik / elektronski prelom : GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tcl.05/640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAF1KA BORI, Izola



KOT V STARIH, DOBRIH ČASIH

Občinska proslava na kateri so podelili priznanja in nagrade ob letošjem občinskem 
prazniku ob tem pa še priznanja članom primorskih gasilskih organizacij, je bila zelo 
podobna tistim iz povojnih časov. Nagrajencev je bilo toliko, da so od ploskanja bolele 
roke, udeležba je bila več kot sto odstotna, vzdušje je bilo tako praznično, kot da bi 
živeli v najbolj složni občini. Kaj pa če je to res?_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

NAD UMETNOST JE PRIŠLA NEVIHTA
Letošnja verzija slikarskega ex-tempora je bila gotovo zadetek v polno. Skoraj 100 
slikarjev je izolsko nedeljsko jutro spremenilo v živahen in lep dogodek, ki ga je žal 
pokvarila le nevihta, ki se je spustila nad mesto v popoldanskih urah. Do takrat pa je bila 
Izola še enkrat pravi mali Pariz.

V SODELOVANJU S TURISTIČNIM DRUŠTVOM IZOLA
Arbe Garbe, skupina iz Furlanije julijske krajine 
prinaša na Mediteran zvoke sosednje dežele v katerih 
[e mogoče zaznati marsikaj, od slovenske polke do 
židovskega klezmerja. Predvsem pa bo slišali veliko 
veseljaških napevov in plesnih ritmov.

VSTOPNINE NI, zabava pa gotovo bo.

»Igarskega ženskega 
>ga petja je bilo eno večji 
odkritij prejšnjega stoletja. Ta 

i petja Je zapisala nove strani v 
beno teorijo In se uveljavlja tudi v 

sodobnem glasbenem svetu. Če jih je 
bilo z Bregovičem 5 jih bo tokrat 24 In 
gotovo se obeta neponovljiv In 
predvsem EKSKLUZIVEN večer 
zborovske ljudske pesmi vrhunskih pevk 

VSTOPNINA 2.000 SIT

,,KORAL
S.Živkovič / Alietova 3 / Izola / tel.: 05/ 641 70 76
Vabimo na prijetno poletno posedanje na 

senčnem vrtu in dobro hrano po zmernih cenah!

@RIMSPJ£ZE*RIBE

VESELJAŠKI UVOD V MEDITERAN
Uvodni večer letošnjega Mediteran festivala je bil pravzaprav le nekakšno nadaljevanje 
prejšnjega, četrtkovega večera, ko je na MAnziolijevem trgu ob občinskem prazniku 
nastopil domači 3Big Band. Zvoki orkestra so se potegnili in razbohotili tudi v petkovem 
večeru, ko so svoje mojstrovine pokazali godci in predvsem pevke orkestra Sandy-ja 
Lopičiča. "Tokrat pa je bilo kaj slišati" je bila skupna ocena na konu tega večera, ki bo še 
dolgo odmeval po Manziolijevem trgu.

Nova SEAT Ibiza. 
Lepota vzbuja zavist.

V objemu 
strasti in moči.

Od 20. 6. dalje.

Strastno lepa. z elegantno zaobljenimi linijami, komfortno notranjo opremo in 
ergonomsko oblikovano armaturno ploščo je ustvarjena, da pritegne pozornost. 
Nova Ibiza.

Poskočen bencinski ali dinamičen dizelski motor? Kateregakoli izberete, bo vaša 
Ibiza dovolj hitra, da ubežite zavistnim pogledom njenih oboževalcev.

Avto Jereb d.o.o.
Polje 9b, 6310 Izola ■ tel.: 05 616 80 00 
www.a-jereb.si
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